
Giorgiana Elena Popan  

A absolvit Facultatea de Teatru și Televiziune și Masterul în “Arta actorului” la Universitatea Babeș-

Bolyai Cluj Napoca. 

Actualmente este doctorand,  teza de lucrării de cercetare fiind  ”Arta povestirii-Storytelling”,  

În 2012, pe când încă juca la Teatrul Clasic ”Ioan Slavic” Arad, a întâlnit-o pe Mihaela Blaga la Biblioteca 

Județeană din Arad și a descoperit prin ea, arta povestirii/storytelling-ul. A devenit instant prietene și 

am început să spun povești alături de Mihaela prin centre de copii și la bibliotecă.  

Apoi a trebuit să meargă în locul Mihaelei la un festival Internațional de storytelling din Urmiah, Iran.  

A pornit în 2012 primul festival internațional și anual de storytelling din țară, în mica urbe arădeană. 

Anul acesta va avea loc a XI ediție a Festivalului Internațional de Storytelling ”Magia Cuvântului”.  

A început să spună povești constant în școli, grădinițe, teatre, biserici, parcuri, evenimente culturale 

și sociale în Arad și în toată țara. Astfel ”câștigându-mi pâinea” cum se spune din ...povești :)  

A combinat ca tehnică de interpretare și de predare a acestei arte, elementele de actorie, improvizație, 

stand-up comedy, vorbirea în public, experiența ca one-woman-show în relația directă cu publicul, 

pentru a crea propria mea formă de expresie ca artist povestitor de sine stătător.  

A avut bucuria să reprezint România la multe festivaluri internaționale de storytelling, pe lângă Iran, 

precum Kenya, Thailanda, Coreea de Sud, Canada, India, Franța, Italia, Cehia, Austria, Belgia, 

Germania, Suedia, Danemarca, Elveția și online în SUA- Hawaii și Washington DC și India. 

De asemenea, este formator în arta povestirii/storytelling din 2019.  

Recent a început să colaboreze și să susțină cursuri de arta povestirii, în cadrul materiei ”Pedagogia 

dramatică” la Facultatea de Științele ale Educației, Psihologie și Asistență Socială din cadrul 

Universității ”Aurel Vlaicu” Arad. 

“  ........după 36 de ani de iubit și ascultat povești, adică de când mă știu :P și după 9 ani dedicați cu 

toată energia, entuziasmul și iubirea-mi caracteristică, aș îndrăzni să spun că: Mă topesc după arta 

povestirii și cred că este cel mai frumos și delicat dar primit de la Dumnezeu!? 

 

 


